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Iktatószám: IV. 86-20/2009. 
 
 

JEGYZİKÖNYV 
 

amely készült Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyőlésének Sport-, Ifjúsági 
és Civil Szervezetek Bizottságának 2009. november 11-én 14 óra 20 perckor a Polgármesteri 
Hivatal I. emeleti polgármesteri tárgyalójában megtartott ülésérıl. 
 
Jelen vannak:     Fajszi Lajos elnök, 

Csillagné Szántó Polixéna elnökhelyettes, 
Máté Péter, 
Horváth Jánosné bizottsági tagok. 

 
Távolmaradásukat jelezték: Schoeck Károly, 

Horváth László, és 
Cser Henrietta bizottsági tagok. 

 
Tanácskozási joggal megjelent:   Majnay Gábor osztályvezetı, 

Asztalos Adrienn sport- és ifjúsági referens, 
Dr. Kubik Andrea bizottsági referens. 
 

Meghívott: Miklós Gábor a Szekszárdi Extrémsport 
Egyesület elnöke 

 
Az elnök megállapítja, hogy a 7 tagú bizottságból 4 fı bizottsági tag van jelen, a bizottság 
határozatképes. 
 
Fajszi Lajos: Javasolja az Egyebek napirendi pont felvételét 4. napirendi pontként. 
 
További módosító javaslat nem hangzott el. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a napirendre vonatkozó javaslatot, amelyet a bizottság 4 igen 
szavazattal egyhangúlag elfogadott, és az alábbi napirendet állapította meg: 
 

NAPIREND 
 

1./ napirendi pont 
Tájékoztató a Szekszárdi Extrémsport Egyesület további mőködésérıl 
(írásbeli elıterjesztés) 
Elıterjesztı: Asztalos Adrienn sport- és ifjúsági referens 
Meghívott: Miklós Gábor elnök 
 
2./ napirendi pont 
A Szekszárdi Extrém Sportegyesület szerzıdés módosítási kérelme 
(írásbeli elıterjesztés) 
Elıterjesztı: Asztalos Adrienn sport-és ifjúsági referens 
 



 2 

3./ napirendi pont 
Asztalitenisz Gála megrendezésére vonatkozó támogatási kérelem 
(írásbeli elıterjesztés) 
Elıterjesztı: Asztalos Adrienn sport-és ifjúsági referens 

 
4./ napirendi pont 
Egyebek 
 
 
 
1./ napirendi pont 
Tájékoztató a Szekszárdi Extrémsport Egyesület további mőködésérıl 
(írásbeli elıterjesztés) 
Elıterjesztı: Asztalos Adrienn sport- és ifjúsági referens 
Meghívott: Miklós Gábor elnök 
 
Miklós Gábor:  Tájékoztatja a bizottságot, hogy készült egy kisfilm az egyesületrıl, de az 
még annyira friss, hogy nem készült el az ülés idıpontjáig. Az egyesület 5 éve mőködik, és 
egy parkkal is rendelkeznek. Az 5 év alatt olyan sportolói gárdát tudott összeállítani az 
egyesület, amely komoly eredményeket ért el, és jelen pillanatban is versenyeznek. Abban 
kéri a bizottság segítségét, hogy jelöljenek ki egy végleges helyet számukra, ahol 
kialakíthatnak egy pályát. Ezen kívül a park jobb mőködéséhez és a jobb minıségő sport 
eléréséhez az aszfalt minıségén is kellene javítani. Segítséget kér továbbá a sportolók 
szponzorálásával kapcsolatosan is, mert eddig minden versenyzıt ı vitt ki versenyekre, és ezt 
egy ponton túl már nem tudja folytatni. Vannak versenyzık ugyanis, akik már olyan szintre 
értek el, hogy komoly nemzetközi érdeklıdés van irántuk, és félı, hogy kellı szponzorálás 
hiányában ezeket a versenyzıket elviszik külföldre. A park, illetve a pálya elhelyezése 
szempontjából fontos, hogy a görkorcsolyások és a gördeszkások is használni tudják azokat, 
és ezáltal ne itt a városban sportoljanak. 
 
Máté Péter: Ezzel azt akarja mondani, hogy ha az aszfalt jobb minıségő lenne ott, ahol 
jelenleg a park van, akkor elégedettek lennének? Az aszfaltozást meg tudják oldani, ha kell. 
 
Miklós Gábor:  Igen. Az nagyon jó lenne, mert akkor nem csak a bmxesek tudnák használni a 
pályát, hanem még további 3 - 4 sportág is. 
 
Fajszi Lajos: Tájékoztatja a jelenlévıket, hogy egyezetett polgármester úrral ebben a 
kérdésben, és arra jutottak, hogy a héten – ha a polgármesternek lesz rá ideje – lemennek a 
sportcsarnokba, és egyeztetnek a sportcsarnok igazgatójával is, hogy hol legyen a végleges 
helye a parknak. Fontosnak tartja, hogy legyen az egyesületnek egy fix helye, és a park 
helyének kijelölését követıen a sportcsarnokra lesz bízva a folyamat további rendezése. 
 
Miklós Gábor:  Ez nagyon jó lenne. A sportolók elmondása szerint a jelenlegi helye a 
parknak jó, egész nyáron használják, de jó lenne, ha lenne egy fedett hely is, hogy télen is 
tudják használni a pályát. 
 
Máté Péter: Mit jelent a fedett hely? Egy sátor is elég lenne úgy, mint a jégpályánál? 
 
Miklós Gábor:  Igen, egy sátor is megfelelı lenne. 
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Csillagné Szántó Polixéna: Említette, hogy ı maga szponzorálja a sportolókat. Hányszor 
fordult a bizottsághoz segítségért? Mert nem nagyon találkozott a kérelmükkel. Ezért kéri az 
egyesület vezetıjét, hogy máskor ilyen helyzetben nyugodtan forduljon a bizottsághoz, és 
akkor esetleg tudnak segíteni. 
 
Máté Péter: A felszerelések az egyesület tulajdonában vannak? 
 
Miklós Gábor:  Nem, azok a Vagyonkezelı Kft. tulajdonában vannak. 
 
Máté Péter: Vannak esetleg új igények a felszereléssel kapcsolatban? 
 
Miklós Gábor:  Jó lenne, ha egy plusz elemmel, fél csıvel tudnák bıvíteni a pályát. Ezzel a 
pályának nemzetközi színvonala lenne. 
 
Máté Péter: És ez mennyibe kerülne? 
 
Miklós Gábor:  Ez kb. 400-500 ezer Ft lenne. De Pécsen a parkban vannak olyan fél csövek, 
amelyeket nem használnak, és az ottani egyesülettel egyeztetve el lehetne azt hozni. 
 
Asztalos Adrienn: Azzal egészítené ki az elhangzottakat, hogy 2-3 hete megkereste ıt két 
fiatal gördeszkás fiatal fiú azzal a problémával, hogy ık nem tudják használni a parkot, és 
ezért a városban a Korzó Áruház és a Skála Áruház környékén gördeszkáznak. A közterület 
felügyelık mát többször figyelmeztették ıket, hogy ezzel rongálják a közterületet. Kéri a 
bizottságot, hogy támogassa az Extrémsport Egyesületet, hogy megfelelı pályát tudjanak 
számukra kialakítani, és ezek a problémák megoldódjanak. 
 
Fajszi Lajos: Jelenleg nem tudja megmondani, hogy a jelenlegi pálya kerül felújításra, vagy 
egy új hely lesz kijelölve erre a célra, ami legalább 10 évig az övék lesz. Ez attól függ, hogy a 
polgármesterrel és a sportcsarnok igazgatójával miben egyeznek meg. De mindenképpen 
segíteni fognak ennek a problémának a megoldásában. Megköszöni a tájékoztatót. 
 
További kérdés, hozzászólás nem hangzott el. A bizottság határozat hozatal nélkül elfogadja a 
tájékoztatót. 
 
 
2./ napirendi pont 
A Szekszárdi Extrém Sportegyesület szerzıdés módosítási kérelme 
(írásbeli elıterjesztés) 
Elıterjesztı: Asztalos Adrienn sport-és ifjúsági referens 
 
Asztalos Adrienn: Tájékoztatja a bizottságot, hogy a támogatási összeget 2010. február 28-ig 
kell az egyesületnek felhasználnia valamilyen formában. Az elszámolási határidıt pedig azért 
2010. március 31-ében határozták meg, mert azt követıen ki kell írni az új pályázatot, és az 
egyesület addig nem pályázhat újból, amíg nem számolt el.  
 
Miklós Gábor:  Azt szeretné kérni a bizottságtól, hogy a támogatási összeg második felét még 
2009-ben utalják át, ha lehet, mert az idei évben valószínőleg olcsóbban tudnak dolgokat 
beszerezni, mint a jövı évben. 
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Asztalos Adrienn: A támogatási összeg második felének utalására 2009. december 31-i 
idıpontot határozták meg, de a bizottság ezt módosíthatja. 
 
Fajszi Lajos: Javasolja, hogy a támogatási összeg második felét 2009. december 15-ig utalják 
az egyesület részére. 
 
Máté Péter: Véleménye szerint minél elıbb ki kell fizetni ezt a pénzt, határozzanak meg egy 
korábbi idıpontot az utalásra. 
 
Majnay Gábor:  Javasolja, hogy az utalás idıpontjának 2009. november 30-át határozzák 
meg. 
 
Fajszi Lajos: Egyetért a javaslattal. 
 
További kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a bizottság 4 igen szavazattal 
egyhangúan elfogadott, és az alábbi határozatot hozta: 
 
 

59/2009. (XI. 11.) SICSZB határozat 
A Szekszárdi Extrémsport Egyesület szerzıdés 
módosítási kérelme 

 
1. Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 
Közgyőlésének Sport-, Ifjúsági és Civil 
Szervezetek Bizottsága a Szekszárdi Extrém 
Sportegyesület szerzıdés módosítási kérelmének 
helyt ad. 

A támogatott összeg második felének utalási 
idıpontja: 2009. november 30. 
A támogatott összeg felhasználásának idıpontja: 
2010. február 28. 
A támogatott összeg elszámolásának idıpontja: 
2010. március 31. 
 
2. A bizottság felkéri a Polgármesteri Hivatal 
Gazdasági, Közoktatási és Informatikai 
Igazgatóságát a támogatási összeg második felének 
átutalására. 
 
Határidı:   
1. pont tekintetében: 2009. november 11.  
2. pont tekintetében: 2009. november 30. 
Felelıs: Fajszi Lajos SICSZB elnöke 

Pál József igazgatóság vezetı 
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3./ napirendi pont 
Asztalitenisz Gála megrendezésére vonatkozó támogatási kérelem 
(írásbeli elıterjesztés) 
Elıterjesztı: Asztalos Adrienn sport-és ifjúsági referens 
 
Asztalos Adrienn: Nem kívánja az elıterjesztést kiegészíteni. 
 
Fajszi Lajos: Javasolja, hogy a bizottság 50.000,- Ft-tal támogassa az Asztalitenisz Gála 
megrendezését. 
 
További kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a bizottság 4 igen szavazattal 
egyhangúan elfogadott, és az alábbi határozatot hozta: 
 
 

60/2009. (XI. 11.) SICSZB határozat 
Asztalitenisz Gála megrendezésére vonatkozó 
támogatási kérelem 
 

1. Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 
Közgyőlésének Sport-, Ifjúsági és Civil 
Szervezetek Bizottsága az Asztalitenisz Gála 
megrendezésére vonatkozó támogatási kérelmet a 
Sportkeret Nemzetközi Sportesemények alap 
terhére 50.000,-Ft összeggel támogatja. 

 
2. A bizottság felkéri a Polgármesteri Hivatal 

Közoktatási, Mővelıdési és Sport Osztályát a 
megállapodás elkészítésére, valamint felkéri a 
Gazdasági, Közoktatási és Informatikai 
Igazgatóságot a támogatás átutalására. 
 
 
Határidı: 
1. pont tekintetében: 2009. november 11. 
2. pont tekintetében: 2009. november 30. 
Felelıs: Fajszi Lajos SICSZB elnöke 
  Pál József igazgatóság vezetı 

 
 
4./ napirendi pont 
Egyebek 
 
Fajszi Lajos: A ZUG Egyesülettel kapcsolatos témát veti fel. 
 
Máté Péter: Kéri, hogy a bizottság bízza meg ıt, hogy a ZUG Egyesület helyproblémájának 
kérdésével kapcsolatosan egyeztessen. Javasolja, hogy a volt Főtımő épületébe költözzön be 
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az egyesület, ahol jelenleg a közhasznúak vannak. A közhasznúakat, illetve az eszközeiket 
pedig ki lehetne költöztetni az Epreskert utcába. 
 
A bizottság határozat hozatal nélkül megbízza Máté Péter képviselıt, hogy a ZUG Egyesület 
költöztetésével kapcsolatban egyeztessen, és a bizottság soron következı ülésén errıl 
beszámoljon. 
 
További kérdés, hozzászólás nem lévén, a bizottság elnöke az ülést 14 óra 40 perckor 
berekeszti. 
 
 

Kmf. 
 

 
Fajszi Lajos 

Sport-, Ifjúsági és Civil Szervezetek 
Bizottságának elnöke 

 

A jegyzıkönyvet készítette: 
 
    Dr. Kubik Andrea 
    bizottsági referens 
 
 
      Ellenjegyezte: 
 
              Amreinné dr. Gál Klaudia 
                            aljegyzı 


